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IRIS - Searching for an IRIS profile for CFAO (France-Sevres)
Hi,

A major project will be launched by the AUTO division of CFAO and many flows will have to be redeveloped in
InterSystems IRIS version.
We are therefore looking for a full-time resource dedicated to this project.
(at least 1 year).
 
The profile sought is a "senior" project manager with the following skills:
- Good mastery of IRIS because we want to start this new project on our new IRIS platform
- The autonomy criterion is important because we want a person who can integrate into the AUTO project team and
be able to make proposals, or even realize specifications and develop them
- The project being carried out in English, someone of a good level should be read / written (for the oral it's
apreciate but not necessarily an obligation)
 
Other non-mandatory but appreciable criteria:
- Experience with Microsoft Azure / Dynamics365 cloud

Best Regards

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------

Bonjour,

Un projet majeur va être lancé par la division AUTO de CFAO et beaucoup de flux devront être redéveloppés dans
InterSystems version IRIS.
Nous sommes donc à la recherche d'une ressource à temps plein dédié à ce projet.
(au moins 1 an).
 
Le profil recherché est un chef de projet « sénior » avec les compétences suivantes:
- Bonne maitrise d’IRIS car nous souhaitons démarrer ce nouveau projet sur notre nouvelle plateforme IRIS
- Le critère d'autonomie est important car nous voulons une personnes qui puisse s’intégrer à l’équipe projet AUTO
et qu’il soit en mesure de faire des propositions, voir de réaliser lui-même des spécifications et de les développer
- Le projet étant mené en anglais il faudrait quelqu'un d'un bon niveau lu/écrit  (pour l’oral c’est un plus mais pas
forcément une obligation)
 
Autre critère non obligatoire mais appréciable :

- Expérience avec le cloud Microsoft Azure / Dynamics365

Cordialement

M Diop

#求人情報  
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